
 

 

Styremøte Sandøy vel  
Tid og sted: 12. september 2022 på Kjennhaug  
Tilstede: Linn, Fredrik, Heidi, Bjarne, Hildegunn  
Vara til stede for:  
 

Sak Tema Vedtak/Kommentar 

1 Sommerbasaren. Se oppsummering fra 
Heidi.  
 

Kasserer Ida var ikke tilstede på dette 
møtet. Regnskapet sendes ut på e-
post.  
Heidi kjøper nye vaffeljern og matter til 
gangen. 

2 
 

Taket på Kjennhaug.  Christophe er i dialog med Torbjørn. 

4 Forslag møteplan/årshjul for 
årsmøteperioden 2022/2023 
 

Møter legges til torsdager. Bjarne lager 
forslag til datoer. Fredrik kaller inn i 
Outlook-kalendere til de som har. 

5 Parkeringsanlegg Bjarne kontakter Morten Lindvik for 
status. 

6 Forespørsel fra Borøy Vel om støtte til 
hjertestarter i venterommet på 
Hagefjord brygge.  

Sandøy vel støtter med 5500,- kr.  

7 Hjertestartere på Sandøya  Fredrik redegjorde for anbefalte 
plasseringer for hjertestartere og 
hjertestarterkurs. Se vedlegg. Vi går for 
dette tilbudet. Fredrik og Ida 
planlegger pengeinnsamling. Bjarne 
legger ut sak på sandoya.no 

8 Saker meldt inn til styret fra 
medlemmer:   
 
Sti mellom Marensbukt og Paradisbukta. 
 
 
 
 

 
 
 
Bjarne kontakter kommunejuristen for 
å få innsikt i status på saken. 
 



Vipps: medlemmer ønsker å bruke Vipps 
til å betale for eksempel leie av lokalet 
 

Heidi tar opp denne muligheten med 
Ida.  
 

Kantslått: det er behov for å slå langs 
veien 

Bjarne sender henvendelse til 
kommunen om man kan leie inn Lasse 
sitt firma for å rydde veikantene fra 
skolen og vestover, slik det har blitt 
gjort tidligere.  
 

10 Hummerfesten Linn hører om de som var satt opp til 
komité i 2020 kan stille i år.  

11 Annet  
Rekruttering til barnehagen.  

Vellet sender ut brev til huseiere for å 
kartlegge ledige hus.  
På sikt lage en kampanje for 
rekruttering? 

 


